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Protokół Nr 14/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 27 listopada 2019 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy, budynek C, sala nr 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 16:10 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcin Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

 

Goście: 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta  

Katarzyna Jackowiak – Skarbnik Gminy 

Monika Rutkowska – Dyrektor Pałacu w Jankowicach 

Radosław Szukała – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Karina Biała – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Analiza budżetu Gminy Tarnowo Podgórne na rok 2020 w działach podległych Komisji. 

5. Wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

• Posiedzenie otworzył Marcin Kobos – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

• 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 
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• 3. Przyjęcie porządku obrad. 

• Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad. Wszyscy członkowie Komisji 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad.  

•  

• 4. Analiza budżetu Gminy Tarnowo Podgórne na rok 2020 w działach podległych 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik Gminy Katarzynę 

Jackowiak, która szczegółowo omówiła projekt budżetu na rok 2020. Skarbnik Gminy 

omawiając projekt budżetu skupiła się przede wszystkim na paragrafach związanych z pracą 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej, są to paragrafy: 

801 – oświata i wychowanie 

854 – edukacja i opieka wychowawcza 

921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

926 – obiekty sportowe. 

 

Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji, Skarbnik Gminy poinformowała, że 

załącznik na końcu budżetu dotyczący dochodów i wydatków na przyszłe lata wskazuje 

nadwyżkę, jest to spowodowane brakiem planu wydatków majątkowych ze względu na 

niemożność przeanalizowania ich na chwilę obecną.  

Pani Katarzyna Jackowiak poinformowała członków Komisji, że zwiększa się liczba dzieci z 

orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego, z tego powodu trzeba konieczne jest 

zwiększenie budżetu na wynagrodzenie dla nauczycieli wspomagających.  

 

Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji, I Zastępca Wójta odpowiedziała, że po 

zmianie Gimnazjum w Baranowie na Szkołę Podstawową w związku z reformą edukacji, nie 

ma potrzeby wybudowania Szkoły Podstawowej przy rondzie, ponieważ miejsca w placówce 

jest wystarczająco.  

 

Przewodniczący Zapytał Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji o planowaną modernizację 

najstarszego obiektu (obiekt OSiR przy Szkole Podstawowej w Przeźmierowie). Pan 

Radosław Szukała odpowiedział, że za budowę łącznika odpowiedzialny jest Wydział 

Infrastruktury Kubaturowej i Ochrony Środowiska, natomiast z budżetu jednostki pieniądze 

zostaną przeznaczone na modernizację pokoju nauczycielskiego i na wymianę piłko-

chwytów.  
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Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury powiedziała, że ilość zajęć dla dorosłych zostanie bez 

zmian, w tym roku zwiększyła się ilość zajęć dla dzieci, w przyszłym roku nie ma planów na 

zwiększenie ilości zajęć. Pani Karina Biała poinformowała, że planuje zróżnicowanie opłat za 

zajęcia, ponieważ za uczestnictwo w zajęciach w których potrzebne są materiały opłata 

powinna być większa. Pani Dyrektor oddała również, że dobrze by było wprowadzić zniżki 

dla mieszkańców – za okazaniem Karty Mieszkańca.  

 

Dyrektor Pałacu w Jankowicach poinformowała członków Komisji, że w 2020 r. jedyną dużą 

planowaną inwestycją jest zamontowanie klimatyzacji w salce gimnastycznej znajdującej się 

w oficynie. W sali odbywają się zajęcia gimnastyczne dla seniorów (zdrowy kręgosłup, joga 

oraz zajęcia z elementami fizjoterapii) jak również zajęcia z rytmiki prowadzone przez 

Samorządową Szkołę Muzyczną. Wentylacja, w którą jest wyposażona sala nie gwarantuje 

dostatecznej wymiany powietrza. Odpowiadając na pytanie Radnej Doroty Barełkowskiej 

Pani Monika Rutkowska powiedziała , że w 2020 r. nie zwiększy się stan zatrudnienia, w 

pałacu pozostaje 12 pełnych etatów. Wzrost zaplanowanych wydatków bieżących  w 

projekcie budżetu pałacu spowodowany jest m.in.: 

- uwzględnioną podwyżką opłat za prąd, 

- zaplanowaną konserwacją parkietów  - ok.960 m2, 

- zaplanowanym czyszczeniem kotar – 330 m2, 

- zaplanowanych czyszczeniem zasłon i firan, 

- uruchomianiem seansów małego kina społecznościowego, 

- uwzględnieniem dofinansowania działalności kulturalno-edukacyjnej kół i kubów seniora. 

• W Pałacu Jankowice podobnie jak w innych jednostkach jest problem ze znalezieniem 

pracownika technicznego – konserwatora. Stawka proponowanego wynagrodzenia jest mało 

konkurencyjna w porównaniu do warunków płacowych, które proponują firmy komercyjne czy 

nawet spółki gminne. Odpowiadając na pytanie Radnej Doroty Barełkowskiej, Dyrektor 

Pałacu odpowiedziała, że planowane dochody w wysokości 7200 zł to wpływy z najmu lokalu 

użytkowego przeznaczonego na prowadzenie kawiarni w pałacu. 

 

Po wyczerpaniu pytań, przewodniczący poddał pod głosowanie wydanie opinii dla projektu 

budżetu na rok 2020. Członkowie Komisji jednogłośnie wydali pozytywną opinię dla projektu 

uchwały budżetowej w działach podległych Komisji.  

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

Nie podjęto.  
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7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej – Marcin Kobos o godz. 17:30 

zamknął posiedzenie. 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Chwiałkowska 

 

 

 

 


